
Zápisnica 
zo zasadnutia Komisie miestneho rozvoja, kultúry a cestovného ruchu zo dňa 03. 09. 2019 

konaného v Malej zasadacej miestnosti Mestského úradu v Raj. Tepliciach 

 

Prezenčná listina: Meno     Podpis 

 Ing. Pavol Bielik - predseda prítomný...................................... 

        PharmDr. Mária Masaryková  prítomný...................................... 

         Emília Duračinská  prítomný...................................... 

       Ing. Viktor Bučko prítomný...................................... 

           Martin Knoško prítomný...................................... 

        Ing. Anton Murčo prítomný......................................  

        Peter Slyško                                                neprítomný...................................  

  ...................................................... ...................................................... 

Začiatok rokovania: 17.00 h 

Komisia sa zišla na svoje pravidelné rokovanie dňa 03. 09. 2019 z dôvodu prerokovania vecí - 

prípravy podkladov na konanie riadneho zasadnutia MsZ dňa 12. 09. 2019. Rokovanie viedol 

Pavol Bielik - predseda, ktorý prítomných privítal a orientačne oboznámil s priebehom 

rokovania. 

 

Bod č. 1: Návrh VZN Návrh VZN Mesta Rajecké Teplice č. 4/2019 o používaní 

pyrotechnických výrobkov na území Mesta Rajecké Teplice  

 

Predseda komisie – Bielik oboznámil prítomných o podstate VZN.  

p. Masarykova oboznámila prítomných s vypracovanou dôvodovou správu k VZN. K návrhu 

sa vyjadrili všetci prítomní, pričom poukázali na rôzne stránky problému – negatívnemu vplyvu 

pyrotechniky na životné prostredie, hluk, blízkosť vnútorného kúpeľného územia a pod. 

 

Uznesenie: 

- Komisia odporúča predloženie návrhu na rokovanie MsZ a schválenie MsZ 
 

Hlasovanie: 5 ZA, 1 PROTI – návrh bol prijatý. 

 

Bod č. 2 Rôzne 

Keďže plánovaným predmetom rokovania bol iba uvedený jeden bod, pristúpilo sa k rôznym 

pripomienkam a podnetom zo strany členov komisie:  

 

− p. Masaryková: na aut. stanici nie je od jej rekonštrukcie názov mesta, bolo by vhodné to 

riešiť, lebo cestujúci neznalí miestnych pomerov nie sú dostatočne informovaní, kde sa 

nachádzajú a nevedia, že majú vystúpiť (stav bude preverený) 
− p. Masaryková: či a ako je využívaná chata mesta v Bohúňovej (prednostom MsÚ bola 

podaná základná informácia, presnejšia budú členovia informovaní písomne) 
− spoločný podnet: preveriť dostatočnosť informácii na autobusovej zastávke a vlakovej 

stanici pre turistickú verejnosť a rekreantov – informačná, mapa, smerovníky a pod. 

(preverí sa skutočný a aktuálny stav, podá sa informácia) 



− p. Duračinská: dopyt, či je možné odpustiť daň z ubytovania – oslobodiť od dane hosťa, 

keď ubytovaný zdarma (prekonzultuje sa u odborného zamestnanca a podá sa informácia)     
− p. Duračinská: upozornila  na problémy s riešením separovaného odpadu pre podnikateľov 

(bude prekonzultované s odborným zamestnancom a p. Kmecíkom – riaditeľom zo 

združenia, ktoré to zastrešuje, informácia bude podaná)      
− p. Masaryková: poukázala na sťaženú priechodnosť, neosvetlené a nedokončené chodníky 

v kúpeľnom parku zo smeru od staníc (pokúsime sa preveriť plány rekonštrukcie a úprav 

SLK, budeme informovať) 
− p. Duračinská: preveriť a zvážiť možnosť umiestnenia informačného kiosku niekde 

v centre - na námestí alebo budove MsÚ, ktorý majú napr. aj u nich (zistíme viac 

informácii) 
− P. Knoško: poukázal na skutočnosť, že pri akcii „susedská kapustnica“ neboli otvorené 

okolité stánky, čo obmedzilo možnosti návštevníkov akcie (preverí sa cieľ a filozofia akcie, 

podá sa informácia) 
− Všeobecná diskusia o hľadaní akejkoľvek možnosti podpory mládeže, športu 

a neziskových organizácii v meste 
 

            Uvedené podnety a pripomienky budú priebežne preverované a v prípade potrebné riešené 

odbornými zamestnancami mestského úradu a získané informácie budú posunuté osobám, príp. 

členom komisie a poslancom podľa dôležitosti danej veci a potreby informovania. 

 

Na záver na návrh predsedu komisie p. Bielika členovia komisie vykonali ohliadku zariadenia 

mesta „Domčeka“, ktoré slúži neziskovým organizáciám mesta.   

 

Rokovanie ukončené: 19.50 h   

V Rajeckých Tepliciach 03. 09. 2019 

 

Zapísal: Mikula                          

 

   

 

 Overili:                                  v.r.                                           v.r. 

                                            …………………….             ………………………       

                        Ing. Pavol Bielik                    Ing. Anton Murčo 

                                              predseda komisie                      člen komisie           

  


